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Vragen van het lid Hermans (VVD) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de signalen het meeverhuizen naar een verpleeghuis 
niet altijd mogelijk is (ingezonden 16 januari 2018). 

Vraag 1
Kent u het artikel «He Ouwelui, Ga eens even dood»?1 

Vraag 2
Klopt de bewering in het artikel dat de mogelijkheid van het meeverhuizen 
van een partner weliswaar in de wet staat, maar zorginstellingen niet 
verplicht zijn om de mogelijkheid daartoe aan te bieden? Zo nee, waar blijkt 
dit uit? Zo ja, wat is daarvan de achtergrond en komt het vaak voor, zoals het 
artikel suggereert? 

Vraag 3
Hoe werkt dit in de praktijk na overlijden van de partner voor wie de indicatie 
in het kader van de Wet langdurige zorg (Wlz) gold? Kan de mee verhuisde 
partner in alle gevallen blijven wonen in de zorginstelling? Zo nee, wat zijn 
redenen waarom dit niet kan? Heeft u een idee hoe vaak dit voorkomt? Welke 
verplichting heeft de zorginstelling om een passende plek te vinden voor de 
achtergebleven partner? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat samen oud worden een essentieel onderdeel is van 
goede en liefdevolle zorg?

1 GeenStijl, van 14 januari 2018: https://www.geenstijl.nl/5140268/he-ouwelui-ga-eens-even-
dood/

 
 
 
 
kv-tk-2018Z00393
’s-Gravenhage 2018 Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen


